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Oversendelsesforslag fra kommunestyret 04.04.22

Formannskapet 02.05.2022:

Behandling:
Ble behandlet som første sak i møtet. 10 representanter til stede.
1. Hult (Ua)
Ordfører foreslo at oversendelsesforslaget oversendes rådmannen og vurderes i det pågående
byutviklingsarbeidet i Kopervik.
Enstemmig vedtatt.
2. Mannes (KL)
Ordfører foreslo at oversendelsesforslaget oversendes rådmannen og vurderes i det pågående
arbeidet med områdeplanen for Kolnes/Eikje/Skre.
Enstemmig vedtatt.
3. Ordfører foreslo at saken oversendes rådmannen for sak til behandling i hovedutvalg oppvekst og
kultur.
Enstemmig vedtatt.

FSK- 051/22 Vedtak:

1. Hult (UA) fremmet følgende oversendelsesforslag:

1. Midler fra parkeringsfondet benyttes til å oppgradere enveiskjøring i østre ende av gågaten i
Kopervik som ble åpnet for enveiskjøring i 2018. Administrasjonen begynner på dette arbeidet
straks for å hindre farlige situasjoner og tilrettelegge for økt sentrumshandel.
2. Midler brukes i forbindelse med byutvikling

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling.

2. Mannes (KL) fremmet oversendelsesforslag om Eikjevegen.

I lys av utviklingen på Gismarvik Næringspark bes sak "Eikjevegen" i sin helhet tas opp



til ny behandling.  
 
Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

 
 

3. Aamelfot (AP) viste til ny «Særavtale om arbeidstid for lærere (SFS 2213)» som er 
reforhandlet og ber rådmannen vurdere de utfordringer denne gir mht ressurser i 
grunnskolen fra start av kommende skoleår.  

 
Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

 
 

 

 


